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Styrelsemöte nr 8 - 21, 2021-12-15 
 
Närvarande: Dan Johansson, Sören Berglund, Göran Johansson, Kristina 
Linde-Jensen, Lars-Christer Lundgren, Gerd Lövgren, Bengt Nilsson, Arne 
Stockman, Birgitta Gustavsson under punkt 10 
 
1. Öppnande 
Ordförande Dan Johansson hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
 
2. Dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns. 
 
3. Föregående mötesprotokoll 
Punkt 3: Klargörande medlemsregistret – det är e-postadresser som vi inte 
kan få fram på icke medlemmar. 
 
4. Åtgärdslista 
Uppdateras efter vad som framkommit på mötet. 
 
5. Ekonomi 
Utskick från Bengt före mötet. Ser OK ut. Prognos resultat  plus 6000 kr, 
budgeten slutade på minus 10000kr. I budget för nästa år förutsätter vi att 
det inte blir restriktioner pga. covid. 
 
6. Medlemsfrågor 
Vi är nu 568 medlemmar. Vi får nya stadgar 2022 där bland annat tidpunkten 
för inbetalning av medlemsavgiften ändras. 
 
7. Årsprogram 2022. Eventuella synpunkter och frågor 
Hur skall vi hantera begränsning på maxantal i lokalen. 
Lägg till aktivitet vinprovning 4 mars kl. 14:00. 
Vi behöver 475 program för att nå samtliga medlemmar, vi trycker upp ca. 
200 extra program för att använda i marknadsföring. 
 
8. Vår funktion som valberedning 
Till ny styrelsemedlem föreslår vi Eva Asthage. I nuvarande styrelse så är vi 
antingen valda på två år eller föreslås till omval. Vissa manliga 
styrelsemedlemmar säger sig villiga att avgå för att få en jämnare 
könsfördelning i styrelsen. 
 
9. Funktionärer och kontaktpersoner 
Lars-Christer utses till bevakningsansvarig för festkommittén. 
Göran undersöker hur väntjänsten organiseras. Vi bör ha lotterier på 
månadsträffarna igen och där har vi funktionärer. 
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10. Frågor och synpunkter från programkommittén 
Olle Brennius berättar om sin tid som FN-soldat på nästa månadsträff. 
 
11 Rapporter och inkomna skrivelser 
11.1 Kristinas förslag beträffande milersättning mm. E-brev 30/11 
Beslut, vi höjer bilersättningen till 10 kr/mil. 
11.2 Erbjudandet från Club Joy. Skall vi sluta hyra banor på Medley? 
Beslut, vi slutar hyra banor. 
11.3 Distriktsstyrelsemötet 
Högsta prioritet för föreningarna skall vara att jobba med rekryteringar. Det 
finns frågetecken om vi behöver hantera covidpass. Inför valet kommer vi 
som politiskt oberoende inte att engagera oss partipolitiskt. 
 
12 Övriga frågor. 
12.1 Checklista för nästa månadsträff 
Vi skjuter frågan till nästa möte. 
12.2 Datum och upplägg för årsmötet 
De nya stadgarna påverkar tidplanen. Senast 18 januari skall kallelsen vara 
ute. Revisorerna skall ha samtliga handlingar senast 25 januari. Alla 
årsmöteshandlingar skall publiceras på hemsidan. Bengt får i uppdrag att 
informera om stadgarna på årsmötet. 
Det finns flera förslag till mötesordförande. Karin Främling tillfrågas om hon 
kan ta parentationen. 
Som underhållning framför teatergruppen en provtitt på den föreställning de 
arbetar med. Medlemsavgiften för 2023 föreslås vara oförändrad 370 kr. 
12.3 Vi har fått svar på Kristinas brev till Kustbostäder och har haft ett möte 
här i lokalen. 
Vad gäller postlådan i ytterdörren visste inte representanten för Kustbostäder 
vem som har tillgång till den. 
Tavlan innanför ytterdörren går det inte att göra något åt, det finns inte plats. 
Det är frågetecken om protokoll brandsyn vi vill ha en kopia. Eventuellt krävs 
extra utrymningsväg för att vi skall kunna vara 50 personer i lokalen. 
Tiden för portlåset ytterdörr, Kustbostäder undersöker om det går att ändra. 
Vill vi ha timer på kaffebryggarna får vi skaffa det själva, tills vidare ställer vi 
upp dörren mekaniskt. 
Belysning innanför dörren får vi ordna själva, det finns eluttag. 
Diskussion om rengöringsmedel för golvet. 
Dörrmatta får vi antingen skaffa själva eller skaffa genom avtal med 
städfirma. 
Eventuellt behöver radiatorn på kontoret luftas för att få bättre temperatur. 
Vredet på ventilationsfönstret är trasigt. 
12.4 Diskmaskinen har slutat fungera, Arne felanmäler. 
12.5 Bokningskalender för lokalen görs tillgänglig för samtliga 
styrelsemedlemmar och läggs ut på hemsida. 
12.6 Nästa möte: 26/1 2022. 
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Avslutning 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Arne Stockman   Dan Johansson 
Sekreterare 


